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WORLD BANDO THAING LETHWEI FEDERATION

(FEDERATION MONDIALE DE BANDO-THAING & LETHWEI)

(WBTLF)
Article 1
BUT ET COMPOSITION
L’association dite « World Bando Thaing Lethwei Federation» (sigle WBTLF) Fondée le  01/08/2006 à Grenoble a pour objet de :
Regrouper les Fédérations Nationales des pays adhérents

Régir la : « International Lethwei Ligue » (ILL) »,  ainsi que tous les  promoteurs particuliers représentant le Bando, le Lethwei dans le Monde.

Contrôler et  développer dans tous les pays et conformément à la législation en vigueur de chaque pays et par tous les moyens légaux l’éducation physique, à travers les Fédérations nationales  adhérentes. Principalement par l’enseignement et la pratique des différents arts martiaux originaire de Birmanie (Myanmar) : 
Bama Lethwei (boxe birmane), Bando  (self défense,) Naban (Lutte Birmane,) Banshay (Armes traditionnelles) ainsi que les formes internes et la pratique des médecines douces, yogas et min zin au niveau professionnel, semi-professionnel et amateur.
 Favoriser et  promouvoir  l’organisation de  rencontres sportives internationales, aider  les Fédérations nationales adhérentes dans  toutes les organisations, festivités et manifestations intéressant ses adhérents.

Surveiller l’activité de l’ensemble des Fédérations nationales  dans tous les Pays ou le BANDO est représenté
Réunir,  Diriger et Coordonner  la formation des cadres techniques

Entretenir toutes relations utiles avec les organismes nationaux et internationaux et avec les Pouvoirs Publics de chaque pays à la demande de la Federation en place
La Federation mondiale a pour objectif l’accès de tous à la pratique du BANDO. Elle s’interdit toute discrimination et  veille au respect de ses principes par ses membres ainsi qu’au respect de la charte de déontologie établie par le Comité  international olympique et sportif.
Sa durée est illimitée.

Elle a son siège social à : 59 rue du Vercors. 38000 – Grenoble. FRANCE.

Le siège social peut être transféré dans un autre pays par  délibération du :                »Comité Directeur Mondial de la WBTLF».                                                                           La WBTLF se compose du  Comité Directeur Mondial de la WBTLF nommé par ses paires (Grands Maitres), du Comité Européen et des Fédérations nationales des différents pays. Elle peut comprendre également des membres donateurs et des membres bienfaiteurs agréés par le comité directeur mondial.
La qualité de membre de la WBTLF se perd par la démission ou par la radiation.
 La radiation prévue par le règlement intérieur est prononcée, dans les conditions suivant   le règlement intérieur disciplinaire.


Article 2
AFFILIATION
L’affiliation à la WBTLF est soumise à autorisation du Comité Directeur Mondial, sur présentation d’un dossier par le Directeur Général en place dans le pays concerné ou le comité Européen, s’il n’y as pas de directeur général désigné, le Comité directeur de la  WBTLF décide de l’admission et en cas de refus n’a pas à motiver sa décision 
L’affiliation ne peut être retirée  que pour motif disciplinaire, dans les conditions prévues par le règlement disciplinaire ou le règlement disciplinaire particulier en matière de lutte contre le dopage.

Article 3
PARTICIPATION A LA VIE DE LA WBTLF
L’Admission en temps que membre de la WBTLF confère a ses membres le droit de participer au fonctionnement et aux activités de la Federation.                              L’admission est définitive sauf en cas de démission ou d’une  expulsion par le comité directeur elle donne obligation au titulaire à une cotisation annuelle.

L’affiliation n’est valable qu’après  délivrance d’un certificat par la WBTLF. Cette délivrance prend effet à la  réception du document officiel de la WBTLF. 
La WBTLF pourra à tous moment contrôler dans les Federation adhérentes  que tous les pratiquants et membres sont bien licenciés à la WBTLF. 


Article 4
LE COMITE DIRECTEUR MONDIAL

La WBTLF World Bando Thaing Lethwei Federation  est administrée par un Comité Directeur Mondial de 18 membres qui exerce l’ensemble des attributions que les présents statuts n’attribuent pas à un autre organe de la Federation.
La représentation des femmes est garantie au sein du comité directeur en leur attribuant un nombre de sièges en proportion du nombre de licenciées éligibles.
Un médecin siège au sein du comité directeur.

Le Comité Directeur Mondial nomme pour chaque pays adhérent et pour l’Europe un « DIRECTEUR GENERAL » qui le représente officiellement. Ce directeur général est membre du Comité Directeur Mondial et représente le pays pour lequel il a était nommé, il assiste avec voix consultative aux séances du comité directeur mondial.


Article 4
L’ASSEMBLÉE GENERALE
 L’assemblée générale se compose des membres du Comité Directeur Mondial et des « Directeurs général »  représentants les pays affiliées à la World Bando Thaing Lethwei Federation, des membres bienfaiteurs et des membres donateurs.
L’assemblée générale est convoquée par le président de la World Bando Thaing Lethwei Federation. 
Elle se réunit au moins une fois par an, à la date fixée par le comité directeur, et chaque fois que sa convocation est demandée par le comité directeur.
L’ordre du jour est fixé par le comité directeur.
L’assemblée générale définit, oriente et contrôle la politique générale de la World Bando Thaing Lethwei Federation. Elle entend chaque année les rapports sur la gestion du comité directeur et sur la situation morale et financière de la Federation. Elle approuve les comptes de l’exercice clos et vote le budget. Elle fixe les cotisations dues par les  affiliées et les licenciés à titre individuel.
Sur proposition du comité directeur, elle adopte le règlement intérieur, le règlement financier, le règlement disciplinaire et le règlement disciplinaire particulier en matière de lutte contre le dopage.
L’assemblée générale est seule compétente, pour se prononcer sur les acquisitions, les échanges et les aliénations de biens immobiliers, sur la constitution d’hypothèques et sur les baux de plus de neuf ans. Elle décide seule des emprunts.
Les votes de l’assemblée générale portant sur des personnes ont lieu à bulletin secret.
Les procès-verbaux de l’assemblée générale et les rapports financiers sont communiqués chaque année aux  affiliées à la World Bando Thaing Lethwei Federation
Article 5
Les membres du comité directeur mondial sont élus au scrutin secret par les représentants à l’assemblée générale des associations affiliées, pour une durée de quatre ans. Ils sont rééligibles. Le mandat du c qui suit les derniers Jeux olympiques d’été. Les postes vacants au comité directeur avant l’expiration de ce mandat, pour quelque cause que ce soit, sont pourvus lors de l’assemblée générale suivante. 

Ne peuvent être élues au comité directeur :

2°) Les personnes de nationalité étrangère condamnées à une peine qui, lorsqu’elle est prononcée contre un citoyen français, fait obstacle à son inscription sur les listes électorales.

3°) Les personnes à l’encontre desquelles a été prononcée une sanction d’inéligibilité à temps pour manquement grave aux règles techniques du jeu constituant une infraction à l’esprit sportif.

Scrutin uninominal
Le comité directeur est élu au scrutin uninominal majoritaire à deux tours.
Le dépôt d’une candidature n’est recevable que s’il est accompagné de la présentation d’un projet sportif pour l’ensemble de la Federation et la durée du mandat du comité directeur.
Sont élus au premier tour de scrutin les candidats ayant obtenu la majorité absolue des suffrages exprimés. Au second tour de scrutin, l’élection a lieu à la majorité relative. En cas d’égalité, l’élection est acquise au candidat le plus âgé.


Article 6
Le comité directeur mondial se réunit au moins trois fois par an. Il est convoqué par le président de la Federation.

Article 
L’assemblée générale peut mettre fin au mandat du comité directeur avant son terme normal par vote intervenant dans les conditions ci-après :
1°) L’assemblée générale doit avoir été convoquée à cet effet à la demande du tiers de ses membres représentant le tiers des voix ;
2°) Les deux tiers des membres de l’assemblée générale doivent être présents ou représentés ;
3°) La révocation du comité directeur doit être décidée à la majorité absolue des suffrages exprimés.


Article 
Dès l’élection du comité directeur mondial, l’assemblée choisie parmi ses membres le président de la World Bando Thaing Lethwei Federation. Il est élu au scrutin secret, à la majorité absolue des suffrages valablement exprimés.
Après l’élection du président, le comité directeur élit en son sein, au scrutin secret, un bureau dont la composition est fixée par le règlement intérieur et qui comprend au moins un secrétaire général et un trésorier.


Article 
Le président du Comité Directeur Général  préside les assemblées générales, le comité directeur et le bureau. Il ordonnance les dépenses. Il représente la Federation dans tous les actes de la vie civile et devant les tribunaux.
Le président peut déléguer certaines de ses attributions dans les conditions fixées par le règlement intérieur. Toutefois, la représentation de la Federation en justice ne peut être assurée, à défaut du président, que par un mandataire agissant en vertu d’un pouvoir spécial.


Article 
Sont incompatibles avec le mandat de président de la Federation les fonctions de chef d’entreprise, de président de conseil d’administration, de président et de membre de directoire, de président de conseil de surveillance, d’administrateur délégué, de directeur général, directeur général adjoint ou gérant exercées dans les sociétés, entreprises ou établissements dont l’activité consiste principalement dans l’exécution de travaux, la prestation de fournitures ou de services pour le compte ou sous le contrôle de la Federation, de ses organes internes ou des Fédérations  qui lui sont affiliés.
Les dispositions du présent article sont applicables à toute personne qui, directement ou par personne interposée, exerce en fait la direction de l’un des établissements, sociétés ou entreprises mentionnés ci-dessus.

Article 
AUTRES ORGANES DE LA FEDERATION
Le Comité Directeur Mondial est compétent pour la création ou la suppression de toute commission au sein de la WBTLF

Article 

Il est institué au sein de la Federation une commission de surveillance des opérations électorales chargée de veiller, lors des opérations de vote relatif à l’élection du président et du comité directeur, au respect des dispositions prévues par les statuts et le règlement intérieur.
La commission se compose : d’un président et de deux membres, nommés par le comité directeur.
Les membres de la commission ne peuvent pas être candidats à l’élection au comité directeur de la Federation ni aux instances dirigeantes de ses organes déconcentrés.
La commission peut être saisie par les candidats à l’élection au comité directeur
Les membres de cette commission peuvent procéder à tous contrôles et vérifications utiles.
Cette commission à compétence pour :

a) Emettre un avis sur la recevabilité des candidatures ;
b) Avoir accès à tout moment aux bureaux de vote, leur adresser tous conseils et former à leur intention toutes observations susceptibles de les rappeler au respect des dispositions statutaires ;
c) Se faire présenter tout document nécessaire à l’exercice de ses missions ;
d) En cas de constatation d’une irrégularité, exiger l’inscription d’observations au procès verbal, soit avant la proclamation des résultats, soit après cette proclamation.

Article 20
Il est institué au sein de la World Bando Thaing Lethwei Federation  une commission de la formation, dont les membres sont nommés par le Comité Directeur Mondial, après le dépôt de candidature et d’un projet auprès du comité directeur.
Cette commission est chargée :

a) De définir, dans le respect des dispositions législatives et réglementaires applicables, les diplômes, titres ou qualifications requis au sein de la World Bando Thaing Lethwei Federation  pour exercer les fonctions de dirigeant, d’animateur, de formateur ou d’entraîneur ;
b) D’élaborer un règlement de la formation précisant les modalités d’organisation des formations donnant accès à ces diplômes, titres ou qualifications. Ce règlement est adopté par le comité directeur mondial.


Article 
Il est institué, au sein de la Federation, une commission des juges et des arbitres, dont les membres sont nommés par le comité directeur mondial, après dépôt de candidature et d’un projet auprès du comité directeur.
Cette commission est chargée :

a) De suivre l’activité des juges et des arbitres et d’élaborer les règles propres à cette activité en matière de déontologie et de formation ;
b) De veiller à la promotion des activités d’arbitrage auprès des jeunes licenciés de la Federation.

Article 
Il est institué au sein de la World Bando Thaing Lethwei Federation  une commission médicale, dont les membres sont nommés par le comité directeur, après dépôt de candidature et d’un projet auprès du comité directeur.
La commission médicale est chargée :

a) D’élaborer un règlement médical fixant l’ensemble des obligations et des prérogatives de la Federation à l’égard des ses licenciés dans le cadre de son devoir de surveillance médicale. Le règlement médical est arrêté par le comité directeur mondial. 
b) D’établir, à la fin de chaque saison sportive, le bilan de l’action de la Federation en matière de surveillance médicale des licenciés, de prévention et de lutte contre le dopage. Ce bilan est présenté à la plus proche assemblée générale et adressé par la World Bando Thaing Lethwei Federation  au ministre chargé des sports de chaque pays.



Article 

DOTATION ET RESSOURCES ANNUELLES
Les ressources annuelles de la Federation comprennent :

1°) Le revenu de ses biens ;
2°) Les cotisations et souscriptions de ses adhérents
3°) Le produit des licences et des manifestations ;
4°) Les subventions de l’Etat, des collectivités territoriales et des établissements publics ;
5°) Les ressources créées à titre exceptionnel, s’il y a lieu avec l’agrément de l’autorité compétente ;
6°) Le produit des rétributions perçues pour services rendus.


Article 
La comptabilité de la Federation est tenue conformément aux lois et règlements en vigueur.
Il est justifié chaque année auprès du ministre chargé des sports de l’emploi des subventions reçues par la Federation au cours de l’exercice écoulé.

Article


MODIFICATION DES STATUTS ET DISSOLUTION
Les statuts peuvent être modifiés par l’assemblée générale sur proposition du comité directeur mondial 

La convocation, accompagnée d’un ordre du jour mentionnant les propositions de modifications, est adressée aux affiliées à la Federation 30 jours au moins avant la date fixée pour la réunion de l’assemblée.
L’assemblée générale ne peut modifier les statuts que si la moitié au moins des ses membres, représentant au moins la moitié des voix, sont présents. Si ce quorum n’est pas atteint, l’assemblée est à nouveau convoquée sur le même ordre du jour, quinze jours au moins avant la date fixée pour la réunion. L’assemblée générale statue alors sans condition de quorum.
Les statuts ne peuvent être modifiés qu’à la majorité des deux tiers des membres présents, représentant au moins les deux tiers des voix.


Article 
L’assemblée générale ne peut prononcer la dissolution de la World Bando Thaing Lethwei Federation, seul le Comité Directeur Mondial peut  décider du maintient ou de la dissolution de la World Bando Thaing Lethwei Federation.

Article 27
En cas de dissolution de la Federation, le Comité Directeur mondial désigne un ou plusieurs commissaires chargés de la liquidation de ses biens.


I
Article 
SURVEILLANCE ET PUBLICITE
Les procès-verbaux des assemblées générales et les rapports financiers et de gestion sont communiqués chaque année aux membres de la Federation.


Les règlements prévus par les présents statuts et les autres règlements arrêtés par la World Bando Thaing Lethwei Federation sont disponibles sur le site Internet : Bando Lethwei.com
Fait à Grenoble (France) le, 28 février 2004 

Le secrétaire de la WBTLF
TOMMY FESCHET
Le président de la WBTLF
ALAIN-ANDRE FESCHET
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WORLD BANDO THAING LETHWEI FEDERATION

(WORLD BANDO-THAING & LETHWEI FEDERATION)

(WBTLF)

Article 1 PURPOSE AND COMPOSITION

The association known as “World Bando Thaing Lethwei Federation” (acronym WBTLF) Founded on 01/08/2006 in Grenoble aims to:

Bring together the National Federations of member countries

Govern the: “International Lethwei League” (ILL)”, as well as all individual promoters representing the Bando, Lethwei in the World.

Control and develop physical education in all countries and in accordance with the legislation in force in each country and by all legal means, through the member National Federations. Mainly through the teaching and practice of different martial arts from Burma (Myanmar):

Bama Lethwei (Burmese boxing), Bando (self defense,) Naban (Burmese wrestling,) Banshay (traditional weapons) as well as the internal forms and the practice of alternative medicine, yoga and min zin at the professional, semi-professional and amateur level.

  Encourage and promote the organization of international sporting events, help national member federations in all organizations, festivities and events of interest to its members.

Monitor the activity of all National Federations in all Countries where BANDO is represented

Bring together, direct and coordinate the training of technical managers

Maintain all useful relations with national and international organizations and with the Public Authorities of each country at the request of the Federation in place

The World Federation aims to provide everyone with access to the practice of BANDO. It prohibits any discrimination and ensures compliance with its principles by its members as well as compliance with the charter of ethics established by the International Olympic and Sports Committee.

Its duration is unlimited.

It has its head office at: 59 rue du Vercors. 38000 – Grenoble. FRANCE.

The head office may be transferred to another country by deliberation of the: “World Steering Committee of the WBTLF”. The WBTLF is made up of the WBTLF World Steering Committee appointed by its peers (Grand Masters), the European Committee and the National Federations of the different countries. It may also include donor members and benefactor members approved by the global steering committee.

Membership of the WBTLF is lost by resignation or removal.

  The removal provided for by the internal regulations is pronounced, under the conditions following the disciplinary internal regulations.

Article 2 AFFILIATION

Affiliation with the WBTLF is subject to authorization from the World Steering Committee, upon presentation of a file by the Director General in place in the country concerned or the European committee, if there is no designated general director, the WBTLF Steering Committee decides on admission and in case of refusal does not have to justify its decision

Affiliation can only be withdrawn for disciplinary reasons, under the conditions provided for by the disciplinary regulations or the specific disciplinary regulations relating to the fight against doping.

Article 3 PARTICIPATION IN THE LIFE OF THE WBTLF

Admission as a member of the WBTLF confers on its members the right to participate in the functioning and activities of the Federation. Admission is definitive except in the event of resignation or expulsion by the steering committee; it obliges the holder to pay an annual contribution.

Affiliation is only valid after issue of a certificate by the WBTLF. This delivery takes effect upon receipt of the official document from the WBTLF.

The WBTLF may at any time check in the member Federations that all practitioners and members are indeed licensed to the WBTLF.

Article 4 THE WORLD STEERING COMMITTEE

The WBTLF World Bando Thaing Lethwei Federation is administered by a World Steering Committee of 18 members who exercises all the responsibilities that these statutes do not attribute to another body of the Federation.

The representation of women is guaranteed within the steering committee by allocating them a number of seats in proportion to the number of eligible licensees.

A doctor sits on the steering committee.

The World Steering Committee appoints for each member country and for Europe a “GENERAL DIRECTOR” who officially represents it. This general director is a member of the World Steering Committee and represents the country for which he was appointed; he attends the sessions of the global steering committee in a consultative capacity.

Article 4 THE GENERAL ASSEMBLY

The general meeting is The general assembly is made up of members of the World Steering Committee and “General Directors” representing countries affiliated to the World Bando Thaing Lethwei Federation, benefactor members and donor members.

The general assembly is convened by the president of the World Bando Thaing Lethwei Federation.

It meets at least once a year, on the date set by the steering committee, and each time its convening is requested by the steering committee.

The agenda is set by the steering committee.

The general assembly defines, directs and controls the general policy of the World Bando Thaing Lethwei Federation. Every year, it hears reports on the management of the steering committee and on the moral and financial situation of the Federation. It approves the accounts for the closed financial year and votes on the budget. It sets the contributions due by affiliates and licensees individually.

On the proposal of the steering committee, it adopts the internal regulations, the financial regulations, the disciplinary regulations and the specific disciplinary regulations in the fight against doping.

The general meeting has sole authority to decide on acquisitions, exchanges and alienations of real estate, on the creation of mortgages and on leases of more than nine years. She decides on loans alone.

Votes at the general meeting relating to individuals take place by secret ballot.

The minutes of the general assembly and the financial reports are communicated annually to the affiliates of the World Bando Thaing Lethwei Federation

Article 5

The members of the global steering committee are elected by secret ballot by the representatives at the general assembly of the affiliated associations, for a period of four years. They are re-electable. The mandate of the c following the last Summer Olympics. Vacant positions on the steering committee before the expiration of this mandate, for whatever reason, are filled at the following general meeting.

The following cannot be elected to the steering committee:

2°) Persons of foreign nationality sentenced to a sentence which, when pronounced against a French citizen, prevents their registration on the electoral lists.

3°) Persons against whom a sanction of ineligibility has been pronounced in time for serious breach of the technical rules of the game constituting an infringement of sporting spirit.

Single-member ballot

The steering committee is elected by single-member majority voting in two rounds.

The submission of an application is only admissible if it is accompanied by the presentation of a sporting project for the entire Federation and the duration of the mandate of the steering committee.

Candidates having obtained an absolute majority of votes cast are elected in the first round of voting. In the second round of voting, the election takes place by relative majority. In the event of a tie, the election goes to the oldest candidate.

Article 6

The global steering committee meets at least three times a year. He is summoned by the president of the Federation.

Article 7
The general meeting may end the mandate of the steering committee before its normal end by voting under the following conditions:

1°) The general meeting must have been convened for this purpose at the request of a third of its members representing a third of the votes;

2°) Two thirds of the members of the general assembly must be present or represented;

3°) The dismissal of the steering committee must be decided by an absolute majority of the votes cast.

Article 8
Upon the election of the world steering committee, the assembly chooses from among its members the president of the World Bando Thaing Lethwei Federation. He is elected by secret ballot, by an absolute majority of validly cast votes.

After the election of the president, the steering committee elects from among itself, by secret ballot, an office whose composition is fixed by the internal regulations and which includes at least a general secretary and a treasurer.

Article 9
The president of the General Management Committee chairs the general meetings, the steering committee and the office. He orders the expenses. He represents the Federation in all acts of civil life and before the courts.

The president may delegate certain of his responsibilities under the conditions set by the internal regulations. However, the representation of the Federation in court can only be ensured, in the absence of the president, by an agent acting under a special power.
Article 10
Incompatible with the mandate of President of the Federation are the functions of business manager, chairman of the board of directors, president and member of the management board, chairman of the supervisory board, managing director, general manager, deputy general director or manager carried out in companies, undertakings or establishments whose activity consists mainly of the execution of work, the provision of supplies or services on behalf or under the control of the Federation, its internal bodies or the Federations affiliated to it.

The provisions of this article are applicable to any person who, directly or through an intermediary, actually exercises the management of one of the establishments, companies or undertakings mentioned above.

Article OTHER ORGANS OF THE FEDERATION

The World Steering Committee is competent for the creation or suppression of any commission within the WBTLF

Article 11
An electoral operations monitoring commission is established within the Federation responsible for ensuring, during voting operations relating to the election of the president and the steering committee, compliance with the provisions provided for by the statutes and the internal regulations.

The commission is composed of: a president and two members, appointed by the steering committee.

Members of the commission cannot be candidates for election to the steering committee of the Federation or to the governing bodies of its decentralized bodies.

The commission can be contacted by candidates for election to the steering committee

The members of this commission can carry out all useful checks and verifications.

This commission has jurisdiction to:

a) Issue an opinion on the admissibility of applications;

b) Have access at any time to the polling stations, provide them with any advice and provide them with any observations likely to remind them of compliance with the statutory provisions;

c) Be presented with any document necessary for the exercise of its missions;

d) In the event of an irregularity being noted, require the recording of observations in the minutes, either before the proclamation of the results or after this proclamation.
Section 20

A training commission is established within the World Bando Thaing Lethwei Federation, whose members are appointed by the World Steering Committee, after submitting an application and a project to the steering committee.

This commission is responsible for:

a) To define, in compliance with applicable legislative and regulatory provisions, the diplomas, titles or qualifications required within the World Bando Thaing Lethwei Federation to exercise the functions of leader, facilitator, trainer or coach;

b) To develop training regulations specifying the arrangements for organizing training giving access to these diplomas, titles or qualifications. These regulations are adopted by the global steering committee.

Article 12
A commission of judges and referees is established within the Federation, the members of which are appointed by the world steering committee, after submitting an application and a project to the steering committee.

This commission is responsible for:

a) To monitor the activity of judges and referees and to develop rules specific to this activity in terms of ethics and training;

b) To ensure the promotion of refereeing activities among young members of the Federation.
Article 13
A medical commission is established within the World Bando Thaing Lethwei Federation, the members of which are appointed by the steering committee, after submitting an application and a project to the steering committee.

The medical commission is responsible for:

a) To develop medical regulations establishing all of the obligations and prerogatives of the Federation with regard to its licensees within the framework of its duty of medical supervision. The medical regulations are decided by the global steering committee.

b) To establish, at the end of each sporting season, an assessment of the Federation's action in terms of medical surveillance of licensees, prevention and fight against doping. This report is presented to the nearest general assembly and sent by the World Bando Thaing Lethwei Federation to the minister responsible for sports in each country.

Article 14

 ANNUAL GRANT AND RESOURCES

The annual resources of the Federation include:

1°) Income from his property;

2°) The contributions and subscriptions of its members

3°) The proceeds from licenses and events;

4°) Subsidies from the State, local authorities and public establishments;

5°) Resources created exceptionally, if necessary with the approval of the competent authority;

6°) The product of the remuneration received for services rendered.

Article 15
The Federation's accounts are kept in accordance with the laws and regulations in force.

It is justified Article

The Federation's accounts are kept in accordance with the laws and regulations in force.

Subsidies received by the Federation during the past financial year are justified each year to the Minister responsible for sports.

Article MODIFICATION OF THE STATUTES AND DISSOLUTION

The statutes may be modified by the general assembly on the proposal of the global steering committee.

The convocation, accompanied by an agenda mentioning the proposed modifications, is sent to the affiliates of the Federation at least 30 days before the date fixed for the meeting of the assembly.

The general assembly can only modify the statutes if at least half of its members, representing at least half of the votes, are present. If this quorum is not reached, the meeting is convened again on the same agenda, at least fifteen days before the date set for the meeting. The general meeting then decides without quorum requirement.

The statutes can only be modified by a two-thirds majority of the members present, representing at least two-thirds of the votes.

Article 16
The general assembly cannot pronounce the dissolution of the World Bando Thaing Lethwei Federation, only the World Steering Committee can decide on the maintenance or dissolution of the World Bando Thaing Lethwei Federation.

Section 27

In the event of dissolution of the Federation, the World Steering Committee appoints one or more commissioners responsible for the liquidation of its assets.

I

Article 17

 SURVEILLANCE AND ADVERTISING

The minutes of the general meetings and the financial and management reports are communicated each year to the members of the Federation.

The regulations provided for in these statutes and other regulations adopted by the World Bando Thaing Lethwei Federation are available on the website: Bando Lethwei.com
Done in Grenoble (France) on February 28, 2004

The Secretary of the WBTLF

TOMMY FESCHET

The president of the WBTLF

ALAIN-ANDRE FESCHET

